
ACTS TODAY
  今 日 ACTS

2023 | Issue 2

The Contribution of 
Brevard Childs and His 
Canonical Approach
 
布里瓦德·蔡尔兹的贡献
和他的正典方法

Teaching and 
Preaching with AI
 
 使用人工智能
 进行教学和讲道

Pastor David Lim
林函辉讲师

Rev. Dr. Casey Ng
伍光照士博士牧师

https://acts.edu.sg/
https://acts.edu.sg/


Teaching and Preaching with AI

        Recently, I was at the Changi Jewel and saw our local robocop—an artificial intelligence (AI)-empowered 
robot in action, patrolling the arrival pickup bay against any traffic offender who lingered longer than necessary at 
the bay. We are now moving into a new age of technology where AI has permeated various facets of living. AI is 
here and revolutionising how we live. As such, an inevitable concern is how teachers and preachers use AI to 
teach or preach. While there are different views on the pros and cons of using AI in teaching and preaching, the 
primary concern should be why we are introducing AI to teachers and preachers. Furthermore, how can 
teachers and preachers enhance teaching-learning or preaching-discipleship with AI?
        Stephen Brookfield (2014) highlights that learners want teachers who are credible and authentic. Credible 
teachers have the knowledge, skills, wisdom and insights that will benefit students. I would then say that credible 
teachers will have to update their teaching-learning practices to keep in tandem with changes in society and 
time. Thus, the introduction of numerous AI applications in education is an inevitable issue that credible teachers 
have to deal with. However, it is critical to put the horse before the carriage. As Elaine Garcia puts in: “The 
pedagogical perspective should drive the introduction of new technology, rather than considering the 
pedagogical purpose of the technology after it has already been introduced” 
(https://www.openaccessgovernment.org/artificial-intelligence-ai-ineducation/66346/). More than focusing on 
shaping learners through a teacher-centred approach by replicating traditional forms of transmitting knowledge 
and learning with recent technology, credible teachers would first deal with the need to focus more on a current 
learner-centred teaching approach (like constructionism or connectivism) before seeing how AI can improve the 
teaching/learning process more effectively and interestingly. Similarly, credible preachers would revisit their 
perspective of preaching before introducing AI.
        Learners also want teachers who are authentic. I believe that it is the same in the preacher-disciple context. 
Crafting a lesson, even a sermon, is more than creating a product. Each good lesson or sermon involves the 
authentic personal conviction and spiritual experience of the teacher or preacher. While AI can quickly generate 
a lesson plan or sermon outline, AI will not replicate the empathy and creative thinking of a teacher or a preacher 
who works under the inspiration of the Holy Spirit. For example, the AI chatbot can readily cull information from 
the internet to produce a sermon on a Scripture passage within seconds. However, the message lacks personal 
nuance, human emotional depth, and spiritual connection, thus missing the authenticity of teaching/preaching. 
Besides, the AI chatbot may sometimes be theologically incorrect or biased. Barry Davis aptly observes that AI 
algorithm is only as good as available data online and subject to bias or a lack of contextual understanding 
（https://singlesermons.com/blogs/the-pastors-pen/should-pastors-use-ai-in-sermon-preparation ）。
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        As such, leaving everything into the hands of AI is not a solution for 
teachers and preachers. Learners and disciples are looking for credibility 
and authenticity in teaching and preaching. Nevertheless, ignoring the 
pervasive presence of AI is no longer an option. Though AI has limitations, 
it is fast becoming a natural source for Christians to consult. Credible 
teachers and preachers can quickly use AI chatbots to generate content 
such as summaries, reviews, and essays to get a feel of the latest trends 
in thinking out there or online. They can also allow learners/disciples to use 
AI chatbots to brainstorm new ideas on what they are discussing. Used 
with discernment, AI can be another helpful tool for teachers and 
preachers to teach or preach from the scriptures without sacrificing 
credibility and authenticity.

https://www.openaccessgovernment.org/artificial-intelligence-ai-ineducation/66346/
https://singlesermons.com/blogs/the-pastors-pen/should-pastors-use-ai-in-sermon-preparation


使用人工智能进行教学和讲道

       最近，我在星燿樟宜看到了我国的机器人警察。这些机器人在人工智能驱动下进行执法，负责巡逻
接送区，并防止人们在接送区滞留。我们现在正在进入一个新的科技时代，人工智能已经渗透到了生

活的方方面面。人工智能的未来已经到来，并彻底改变了我们的生活方式。因此，教师和牧师如何使

用人工智能来教导或讲道就成了不可避免的问题。虽然每个人对人工智能如何在教学和讲道中使用的

看法，以及对其利弊的分析各有不同，但我们应该关注的是——向教师和牧师介绍人工智能的原因。 此
外，我们还要考虑教师和牧师如何利用人工智能加强教与学或牧养与门徒训练。

       斯蒂芬·布鲁克菲尔德（Stephen Brookfield，2014）强调，学习者希望教师是可信的和真实
的。可信的教师拥有的知识、技能、智慧和见解可以使学生受益良多。 然而我想说的是——可信的
教师必须更新他们的教学实践，以跟上社会和时代的变化。 因此，可信的教师必须面对在教育中
引入人工智能应用的问题。但是，本末相顺是至关重要的。 正如伊莱恩·加西亚（Elaine Garcia）
所说：“教育理念应该主导新科技的引进，而非在科技引入之后才考虑其教学目标”
 （https://www.openaccessgovernment.org/artificial-intelligence-ai-ineducation/66346/ ）。同样的，
可信的牧师需要在引入人工智能之前先重审他们的讲道观点。从以教师为中心的教学方式出发，

教师可以运用当下的科技来传递知识，从而达到塑造学生的目的。但可信的教师需要先关注以学

习者为中心的教学方法（如建构主义或连接主义），然后才能看到人工智能如何更有效、更有趣

地改进教学过程。同样，可信的牧师在引入人工智能之前会重新审视他们的传教观点。

学习者也希望教师是真诚的。我相信牧师-门徒也同样如此。精心制作一门课程或者是准备一
篇讲道绝不仅是在生产一个产品。每堂好的课程或讲章都涉及教师或牧师真诚的个人信念和属灵

经历。虽然人工智能可以快速生成课程计划或讲道大纲，但人工智能无法复制在圣灵默示下工作

的教师或牧师的同理心与创造性思维。例如，人工智能聊天机器人可以很容易地从互联网上挑选

信息，并在几秒钟内对完成对所选经文的讲章。然而，这样的方式往往会丢失教导/讲道的真诚
性，因为这样的讲道缺乏个人存在的细微差别、人类的情感深度和属灵联系。此外，人工智能聊

天机器人有时可能在神学上持有不正确的观点或者偏见。巴里·戴维斯（Barry Davis）恰当地观察
到，人工智能算法的好坏受限于在线可用数据，并且容易受到偏见或缺乏上下文理解的影响

（https://singlesermons.com/blogs/the-pastors-pen/should-pastors-use-ai-in-sermon-preparation ）。
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       因此，把一切都交给人工智能并不能成为教师和传教士的解决方
案。学习者和门徒在教道和讲道中都在寻找可信的和真实的信息。

尽管如此，人工智能的普遍性是无法忽视的。尽管人工智能有局限

性，但它正迅速成为基督徒寻找信息的重要来源。可信的教师和牧

师可以快速使用人工智能聊天机器人生成摘要、评论和论文等内

容，以了解在此时此地的或线上的最新趋势。他们还可以让学习者/
门徒使用人工智能聊天机器人就他们正在讨论的内容集思广益。人

工智能与辨别力一起使用，可以成为教师和牧师在不牺牲可信度和

真诚性的情况下教导圣经或讲道的另一个有用工具。

https://www.openaccessgovernment.org/artificial-intelligence-ai-ineducation/66346/
https://singlesermons.com/blogs/the-pastors-pen/should-pastors-use-ai-in-sermon-preparation
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College Family Day 2023 
 学院家庭日 2023

      This year’s family day was held at Gardens 
by the Bay, where a series of fun games were 
stationed at different parts of the Serene 
Garden. The day was capped off with a trail 
walk to the Supertree Grove, followed by 
delicious lunch at the Jurassic Food Nest Hall, 
where heartfelt conversations and rounds of 
fellowship continued.
       Even though our time of fellowship had to 
end, the memories and newly formed 
relationships will continue to stay with us as we 
journey through our faith. We thank God for His 
goodness and unfailing love towards us that 
allows us to love the way He does. We pray that 
through these engagements, we learn how to 
love one another the way Christ loves us. As 
stated in John 13:34-35, the Gospel is best 
represented by how we love one another.  

      今年的家庭日在海湾花园举行，在
宁静花园的不同地点举办了一系列有趣

的游戏。一天的活动以徒步前往

Supertree Grove结束，然后在Jurassic 
Food Nest Hall享用美味的午餐。在那
里，发自内心的对话和一轮又一轮的团

契仍在继续。

      尽管我们的活动不得不结束，但在
我们的信仰之旅中，新的记忆和更紧密

的关系将继续伴随着我们。感谢上帝对

我们的良善和慈爱，让我们能够像他那

样去爱。我们祷告希望通过这些团契，

我们学会了如何像基督爱我们一样地彼

此相爱。正如约翰福音13:34-35所说，
福音最好的表现方式就是我们彼此相

爱。
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Upcoming Events 最新活动

https://tinyurl.com/baa2305
https://tinyurl.com/baa2305
https://tinyurl.com/MPNVB7BH
https://tinyurl.com/MPNVB7BH





